

Editorial		Editorial	
<i>Federal Court of Social Justice's ruling that alcoholism is an illness in terms of the Reich Insurance Code: Forty years later</i>	Rolf Hüllinghorst	66	Vor 40 Jahren: Urteil des Bundessozialgerichtes »Trunksucht ist Krankheit im Sinne der RVO«
Obituary		Nachruf	
<i>Obituary on Prof. Dr. Wolfram Keup 1920–2007</i>	Hans Watzl	69	Nachruf auf Prof. Dr. Wolfram Keup 1920–2007
Research Reports		Originalarbeiten	
<i>A follow-up of day-care patients in drug rehabilitation</i>	Andrea Ackermann-Siegle Martin Beer Martin Hautzinger	71	Katamnese von Patienten einer teilstationären Drogenrehabilitationseinrichtung
<i>Pathological gambling: Perception of the problem in Switzerland</i>	Chantal Jaussi Jachen C. Nett	78	Glücksspielsucht: Die Problemwahrnehmung in der deutschsprachigen Schweiz
<i>Dialectical behavioral therapy for patients with alcohol dependence and co-morbid borderline personality disorder. First results from a pilot study</i>	Katrin Schornstein Friederike Mayer-Bruns Eckhard Dannegger Michael Knabe Jutta Stoffers Klaus Lieb Gitta A. Jacob	86	Dialektisch-Behaviorale Therapie bei Patienten mit Alkoholabhängigkeit und komorbider Borderline-Persönlichkeitsstörung – erste Ergebnisse einer Pilotstudie
Clinical Practice and Health Politics		Forum für Praxis und Gesundheitspolitik	
<i>The need for quality standards in smoking cessation treatments</i>	Anil Batra Christoph Kröger Peter Lindinger Martina Pötschke-Langer	95	Qualitätsmerkmale von Raucherbehandlungen – die Notwendigkeit für definierte Standards
<i>An integrated cognitive-behavioural group treatment for the dual diagnosis of addiction and depression: A preliminary evaluation of its acceptance and effectiveness</i>	Sybille Zumbeck Evelin Conrad	101	Ein integriertes kognitiv-verhaltens-therapeutisches Gruppenprogramm für die Doppeldiagnose »Sucht und Depression« – Untersuchung der Akzeptanz und Wirksamkeit Pilotstudie
Commentaries		Kommentare	
<i>Commentary of the Drug Commissioner of the Federal Government at the Federal Ministry for Health on pathological gambling</i>	Sabine Bätzing	108	Kommentar der Drogenbeauftragten der Bundesregierung zur Glücks-spielsucht in der Zeitschrift Sucht
<i>Commentary on Bühringer et al. (2007), Pathological Gambling in Germany: Gambling and population based risks</i>	Oliver Bilke Renate Schepker	109	Stellungnahme zu Bühringer et al. (2007), Pathologisches Glücksspiel in Deutschland: Spiel- und Bevölkerungsrisiken
<i>Commentary on Bühringer et al. (2007), Pathological Gambling in Germany: Gambling and population based risks</i>	Tobias Hayer Gerhard Meyer	109	Kommentar zu Bühringer et al. (2007), Pathologisches Glücksspiel in Deutschland: Spiel- und Bevölkerungsrisiken
<i>Letter to the Editor to Bühringer et al. (2007), Pathological Gambling in Germany: Gambling and population based risks</i>	Jörg Petry	111	Leserbrief zu Bühringer et al. (2007), Pathologisches Glücksspiel in Deutschland: Spiel- und Bevölkerungsrisiken
<i>About the risk of Peer-Review: Commentary on Petry, (2008)</i>	Anil Batra Hans Watzl	112	Vom Risiko des Peer-Review-Verfahrens: Kommentar zu Petry, (2008)
<i>About the impossibility to target all questions in one study: Reply to the commentaries on Bühringer et al. (2007) about Pathological gambling.</i>	Gerhard Bühringer	112	Von der Unmöglichkeit alle Fragen in einer Studie zu beantworten: Antworten auf die Kommentare zu Bühringer et al. (2007) über Pathologisches Glücksspiel.
New Publications		116	Neue Literatur
Upcoming Conferences		117	Tagungsankündigungen